
S T A T U T Á R N Í   M Ě S T O 

L I B E R E C  

 

1.  zasedání zastupitelstva města dne: 28. 1. 2016 

Bod pořadu jednání:       

Vyřízení podnětů, dotazů a připomínek z 10. řádného zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 26. 11. 2015 a 11. řádného zasedání zastupitelstva města konaného dne 
17. 12. 2015      

 

 

Zpracoval: Petra Hušková 

odbor, oddělení: kancelář tajemníka, organizační oddělení 

telefon: 48 524 3162 

Schválil: vedoucí oddělení Iva Pourová 

 vedoucí odboru Ing. Jindřich Fadrhonc, tajemník MML 

Projednáno: v radě města dne 22. 12. 2015 a 19. 1. 2016 

Poznámka:       

Předkládá: 
 

p. Tibor Batthyány, v.r. 

primátor statutárního města Liberec              

   

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města po projednání       

b e r e   n a   v ě d o m í     

 

vyřízení podnětů, dotazů a připomínek z 10. řádného zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 26. 11. 2015 a 11. řádného zasedání zastupitelstva města konaného dne 17. 12. 2015. 
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Hušková Petra

Od: Ondřej Petrovský <ondrej.petrovsky@email.cz>

Odesláno: 16. prosince 2015 16:14

Komu: Hušková Petra

Kopie: 'Kysela Tomáš'; 'Pourová Iva'

Předmět: Re: Dotazy z 10. ZM

Dobrý den, 

nepovažuji to za nezbytné, když jsem tazatele uspokojil, ale dobře tedy odpověď zasílám pro zařazení do 

materiálů: 

--------------------- 

Dobrý den, 

veškerý majetek na uvedeném soupisu je v současné době využívám včetně výtopny Milko včetně jejího 

komínu. Před definitivním vložením majetků obou akcionářů do společnosti Teplárna Liberec, a.s. 

proběhne ještě jednou revize potřebnosti vkládaného majetku tak, aby nebyly vkládány nevyužívané části. 

Podobu a rozsah výroční zprávy schvaluje představenstvo Teplárny. I v této podobě přesahuje výroční 

zpráva požadavky uvedené v zákoně. Přesto bych se nebránil posunu rozsahu výročních zpráv do stavu let 

2012, jak jsem již minule navrhoval. 

  

S pozdravem 

Ondřej Petrovský 

tel: 605 701 503 

email: ondrej.petrovsky@email.cz 

  
From: Hušková Petra  
Sent: Monday, December 14, 2015 8:02 AM 
To: 'Ondřej Petrovský'  
Cc: 'Kysela Tomáš' ; 'Pourová Iva'  
Subject: RE: Dotazy z 10. ZM 

  

Dobrý den pane Petrovský,  
  

dotazy, které jsou zaznamenány v průběhu zasedání zastupitelstva, jsou součástí materiálu Hodnocení 

ZM, který se předkládá radě města, a odpovědi na dotazy jsou pak předkládány na ZM jako materiál 

Odpovědi na dotazy z… Tímto způsobem by měly být zodpovězeny všechny dotazy, které oficiálně na 

ZM zazní, už z toho důvodu, že je ostatní zastupitelé slyšeli a také by chtěli znát odpověď. Proto bych Vás 

ráda požádala, zda byste mi svou odpověď přeposlal, aby mohla být řádně zařazena do materiálu. 
  

Předem děkuji za spolupráci. 
  

S pozdravem a přáním hezkého dne 

Petra Hušková 
referent organizačního oddělení  
odbor kancelář tajemníka  

Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberce 
sídlo: Nám. Dr. E. Beneše 1, 460 59 Liberec 
pracoviště: Nám Dr. E. Beneše 1 
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tel.: + 485 243 162 
e-mail.: huskova.petra@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
  

  

From: Ondřej Petrovský [mailto:ondrej.petrovsky@email.cz]  
Sent: Friday, December 11, 2015 11:27 PM 
To: Hušková Petra 
Cc: 'Jaroslav Zámečník'; Kysela Tomáš; Pourová Iva 
Subject: Re: Dotazy z 10. ZM 
  

Dobrý den, 

děkuji za připomenutí, odpověď byla panu Zámečníkovi předána a ohledně problematiky komunikujeme i 

nadále. 

Přeji pěkný den 

  

S pozdravem 

Ondřej Petrovský 

tel: 605 701 503 

email: ondrej.petrovsky@email.cz 

  
From: Hušková Petra  
Sent: Thursday, December 10, 2015 11:36 AM 
To: ondrej.petrovsky@email.cz  
Cc: 'Jaroslav Zámečník' ; Kysela Tomáš ; Pourová Iva  
Subject: Dotazy z 10. ZM 

  

Vážený pane zastupiteli, 

  

dovoluji si Vám zaslat dotazy a připomínky, které zazněly na 10. ZM dne 26. listopadu 2015. Prosím o zodpovězení 

dotazů a zaslání odpovědí jak přímo tazateli, tak rovněž na můj e-mail.  

  

Odpověď, prosím, zašlete nejpozději do středy 23. prosince 2015, aby mohla být předložena do 1. ZM 2016. 

 

  

Zastupitel Ing. Zámečník požádal zastupitele Mgr. Petrovského o informace: 

Další dotaz mám na pana Petrovského, když pan Petrovský tak dobře ví, k čemu se používá mazut a vlečka, tak já 
bych ho poprosil, jestli by nám mohl dát vůbec k celému soupisu majetku MVV, nebo který byl do Energie Holding 
vkládán, nějaký přehled jeho potřebnosti a použitelnosti pro chod teplárny, abychom věděli, jakou hodnotu nám to v 
tom společném podniku přináší, určitě bude vědět i ty další, například výtopnu Milko a komín Milko a podobně. Ale 
prosím veškerý soupis, ke všemu kdyby se mohl vyjádřit písemně. A prosím o výroční zprávu, až budete v 
představenstvu s panem Galnorem jednat o výroční zprávě, prosím vraťte se na úroveň aspoň roku 2012 nebo 
předchozích let, kdy ty výroční zprávy Teplárny Liberec byly daleko lepší než jsou teď. Teď jsou na čísla sporá, nedá 
se z nich vyčíst to, co člověk potřebuje pro rozhodování, například o vkládání majetku anebo o budoucím projektu 
GreenNet, takže prosím o daleko detailnější zprávy. 

Závěr rady města, odpověď zpracuje pan zastupitel Mgr. Petrovský. 
  

  
  

S pozdravem a přáním hezkého dne 

Petra Hušková 
referent organizačního oddělení  
odbor kancelář tajemníka  
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Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberce 
sídlo: Nám. Dr. E. Beneše 1, 460 59 Liberec 
pracoviště: Nám Dr. E. Beneše 1 

tel.: + 485 243 162 
e-mail.: huskova.petra@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
  

  















Obnova a modernizace vybavení + stavební úpravy financované z rezervních fondů ZŠ v roce 2015
ZŠ Ještědská 435 424,00                      rekonstrukce sociálek, brána do areálu
ZŠ Vrchlického 271 792,00                      renovace maleb, parket, regálová stěna
ZŠ 5. května 379 133,00                      renovace podlah, zednické práce, rekonstrukce osvětlení, wifi pokrytí, rekonstrukce elektrorozvodů
ZŠ Broumovská 363 953,00                      školní nábytek, oplocení hřiště, úpravy školní hřiště
ZŠP a ZŠS Orlí 120 677,00                      rekonstrukce, výmalba
ZŠ U školy 255 764,00                      vybavení do interaktivních učeben, nábytek
ZŠ U soudu 378 117,00                      malování, oprava osvětlení, školní nábytek do tříd, nábytek do jídelny, úpravy a rekonstrukce ‐ vyklízení prostor
ZŠ A. výšina 84 966,00                        kotel
ZŠ Česká 369 000,00                      rozhlasová úspředna, oplocení zahrady, nový povrh hrazení ve florbalové hale
ZŠ Husova 220 000,00                      datové rozvody, wofi zasíťování, vybavení jazykové učebny
ZŠ Křížanská 387 000,00                      malování, školní nábytek, opravy podlah a osvětlení
ZŠ Lesní 120 000,00                      podlahová krytina, stavební práce
ZŠ Oblačná 250 000,00                      okna
ZŠ Sokolovská 150 524,00                      rekonstrukce parketové podlahy tělocvičny
ZŠ Švermova 265 000,00                      nábytek do tříd a do družiny, šatní skříňky, sekačka na trávu

4 051 350,00      
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Hušková Petra

Od: Ing. Pavel Šulc <pavel.sulc@stream.cz>
Odesláno: 11. prosince 2015 13:44
Komu: Hušková Petra
Kopie: Kysela Tomáš; martinarosenbergova@seznam.cz; Pourová Iva; 

martinculik@seznam.cz; josef.sedlbauer@tul.cz
Předmět: Re: Dotazy z 10. ZM

Vážená paní zastupitelko Rosenbergová, 
 
 krátce zareaguji na Váš dotaz z 10. ZM. Na říjnovém zasedání představenstva DPMLJ byl na návrh kolegy 
Dlouhého odvolán z pozice místopředsedy představenstva pan profesor Šedlbauer. Jeho pozici jsem dočasně 
obsadil já. Po následném koaličním jednání vzešla dohoda na změny ve vedení představenstva DPMLJ, 
které se na listopadovém zasedání představenstva projevily následovně: místopředseda představenstva Mgr. 
Jiří Římánek, předseda představenstva Ing. Pavel Šulc. 
 
S pozdravem Pavel Šulc 
 

---------- Původní zpráva ---------- 
Od: Hušková Petra <huskova.petra@magistrat.liberec.cz> 
Komu: martinculik@seznam.cz, josef.sedlbauer@tul.cz, pavel.sulc@stream.cz 
Datum: 10. 12. 2015 11:30:43 
Předmět: Dotazy z 10. ZM 

 

Vážení zastupitelé,  

  

dovoluji si Vám zaslat dotazy a připomínky, které zazněly na 10. ZM dne 26. listopadu 2015. 
Prosím o zodpovězení dotazů a zaslání odpovědí jak přímo tazateli, tak rovněž na můj e-
mail.  

  

Odpověď, prosím, zašlete nejpozději do středy 23. prosince 2015, aby mohla být předložena 
do 1. ZM 2016.  

  

Zastupitelka Mgr. Rosenbergová pana zastupitele Ing. Šulce, Ing. Čulíka nebo prof. 
Šedlbauera o odpověď na otázku, co se děje v DPMLJ:  

Za prvé, jak jsem avizovala v pondělí, ráda bych slyšela od pana Šulce nebo od pana Čulíka 
případně od pana Šedlbauera, copak se to děje v dopravním podniku, protože je velmi 
nestandardní, pokud primátor Jablonce žádá o něco otevřeným dopisem a členové 
představenstva se navzájem odvolávají, tak bych poprosila o krátkou informaci.  

Závěr rady města: odpověď zpracují jmenovaní zastupitelé.  



2

  

S pozdravem a přáním hezkého dne  

Petra Hušková 
referent organizačního oddělení  
odbor kancelář tajemníka  

Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberce 
sídlo: Nám. Dr. E. Beneše 1, 460 59 Liberec 
pracoviště: Nám Dr. E. Beneše 1  

tel.: + 485 243 162 
e-mail.: huskova.petra@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz  
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Hušková Petra

Od: Ing. Pavel Šulc <pavel.sulc@stream.cz>
Odesláno: 5. ledna 2016 20:09
Komu: Hušková Petra
Kopie: 'Mgr. Rosenbergová'; Břachová Kateřina; Pourová Iva
Předmět: Re: Dotazy z 11. ZM

Vážená paní zastupitelko, 
 snahou vládnoucí koalice bylo mít v představenstvu společnosti DPMLJ co nejvíce zdatných odborníků na 
dopravu tak, aby orientace v dané problematice byla co nejrychlejší. Tato snaha se již začala vyplácet a 
jednotliví členové představenstva jsou zapojení do konkrétních problematik dopravního podniku. Koncepční 
práci členů představenstva spatřuji v jejich aktivním zapojení do řízení podniku a naplňováním cílů 
akcionářů. 
 
S pozdravem Ing. Pavel Šulc 
 
 

---------- Původní zpráva ---------- 
Od: Hušková Petra <huskova.petra@magistrat.liberec.cz> 
Komu: 'Ing. Šulc' <pavel.sulc@stream.cz> 
Datum: 4. 1. 2016 14:10:21 
Předmět: Dotazy z 11. ZM 

 

Vážený pane zastupiteli,  

  

dovoluji si Vám zaslat připomínku, která zazněla na 11. ZM dne 17. prosince 2015. Prosím o 
zodpovězení dotazů a zaslání odpovědí jak přímo tazateli, tak rovněž na můj e-mail, aby 
mohla být zapracována do materiálu, který se předkládá na zasedání zastupitelstva.  

  

Odpověď, prosím, zašlete nejpozději do středy 15. ledna 2016, aby mohla být předložena do 
1. ZM 2016.  

  

Zastupitelka Mgr. Rosenbergová požádala pana zastupitele Ing. Šulce o doplnění 
odpovědi k odvolání prof. Šedlbauera z funkce předsedy představenstva DPMLJ:  

Mgr. Rosenbergová  

Tak já bych pana Ing. Šulce poprosila, aby mi specifikoval, v čem spočívala nekoncepční 
práce a nekomunikace pana Šedlbauera a aby mi také specifikoval, jakou koncepční práci 
tam odvádějí ostatní členové představenstva. Děkuji.  

Ing. Šulc  
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Ano, odpovím vám na dotaz opět písemně, děkuji.  

Závěr rady města: odpověď zpracuje pan zastupitel Ing. Šulc  

  

Předem děkuji za spolupráci  

S pozdravem a přáním hezkého dne  

Petra Hušková 
referent organizačního oddělení  
odbor kancelář tajemníka  

Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberce 
sídlo: Nám. Dr. E. Beneše 1, 460 59 Liberec 
pracoviště: Nám Dr. E. Beneše 1  

tel.: + 485 243 162 
e-mail.: huskova.petra@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz  
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Hušková Petra

Od: Langr Ivan <langr.ivan@magistrat.liberec.cz>

Odesláno: 18. ledna 2016 8:03

Komu: kadlecova.lenka3@seznam.cz

Kopie: 'Hušková Petra'

Předmět: RE: Dotazy z 11. ZM

Vážená paní zastupitelko, 
 
dovoluji si odpovědět na dotaz vznesený na posledním zasedání zastupitelstva města (vizte níže). K dotazu uvádím, 
že na výzvu z OP Zaměstnanost reagovalo více škol, než jen Vámi uváděná ZŠ Husova. Připojuji usnesení rady města 
z 20/10/2015, jímž radní schválili zapojení dalších 4 základních škol, souběžně mohu sdělit, že další školy budou 
participovat v projektech různých neziskových organizací jako jejich partner (nikoli jako žadatel o dotaci). Obecně 
platí, že zřizovatel, tedy statutární město Liberec, se snaží školy upozorňovat na různé typy výzev, nicméně 
rozhodnutí, zda se daná ZŠ zapojí, je zcela v autonomii ředitele. Na druhou stranu je pak získávání 
mimorozpočtových zdrojů jedním z motivačních kritérií pro roční hodnocení ředitelů. S pozdravem Ivan Langr 
 
 

Souhlas se zapojením základních škol do projektu financovaného z Operačního programu 
Zaměstnanost (výzva 03_15_013) a s přijetím dotace 
Stručný obsah: MPSV vyhlásilo výzvu "Podpora služeb péče o děti 1. stupně základních škol v době mimo 
školní vyučování". O podporu žádá 6 základních škol zřizovaných SML. Informace o přiznání dotace a výše 
finančních prostředků bude známa po schválení žádostí 
poskytovatelem dotace. 
 
Rada města po projednání 
s c h v a l u j e 
zapojení do projektu financovaného z Operačního programu Zaměstnanost (výzva 03_15_013) 
a přijetí dotace pro tyto základní školy: 
Základní škola, Liberec, ul. 5. května 64/49, příspěvková organizace, 
Základní škola s rozšířenou výukou jazyků, Liberec, Husova 142/44, příspěvková organizace, 
Základní škola, Liberec, nám. Míru 212/2, příspěvková organizace, 
Základní škola, Liberec, U Školy 222/6, příspěvková organizace, 
Základní škola, Liberec, Aloisina výšina 642, příspěvková organizace, 
 
 

Zastupitelka Mgr. Kadlecová vznesla podnět na pana náměstka PHDr. Langra: 

Já jsem si jenom vzpomněla na jednu informaci, já bych z tohoto místa chtěla pochválit Základní školu Husovu, 
která využila výzvy Ministerstva práce a sociálních věcí, která je zaměřená na podporu služeb dětí na prvním stupni 
po vyučovací době. A jestliže jí tato žádost bude schválena, tak tam zřídí tuším od 1. ledna dětský klub, kde provozní 
doba bude prodloužena až do 18 hodin. A já se domnívám, že by to rodičům hodně pomohlo a chtěla jsem se zeptat, 
zda-li by nebylo dobré pobídnout ostatní základní školy, aby případně využily této výzvy, protože si myslím, že by to 
bylo velmi užitečné. 

Závěr rady města: na podnět odpoví PHDr. I. Langr, náměstek primátora 

 
 


